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Massenhovensesteenweg 38 – 2520 Broechem 

Tel. 0475/62.90.63     e-post : johan.deryck@n-va.be      webstek : http://www.n-va.be/ranst 

Ranst, 17 mei 2017  

 Aan de Voorzitter van de gemeenteraad  

 aan de Gemeentesecretaris 

 Gustaaf Peetersstraat 7  

 2520 Ranst 

  

Mevrouw, Mijnheer,  

  

Graag had N-VA volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 22/05/2017  

 
Ruimtelijke ordening. 

Interpellatie door John Oliviers: 

 

Toelichtende nota: 

Zowel de gemeentelijke als de hogere overheden hebben reeds veel inspanningen geleverd om de 

openbare ruimte beter te beheren en ervoor te zorgen dat er meer structuur komt in onze ruimtelijke 

wanorde. 

Ook in Ranst zijn er deze legislatuur weer de nodige budgetten vrijgemaakt om een aantal RUP’s te laten 

uitwerken. 

Ons lijkt het dan ook evident dat er naar deze plannen toe wordt gewerkt bij het toekennen van 

vergunningen.  

Niets is echter minder waar.  Denken we maar aan het RUP Broechem Zuid. De inkt was amper droog of er 

werd reeds een uitzondering toegestaan. 

Heel recent is er nu weer een aanvraag tot functiewijziging van een gebouw dat behoorde bij een voormalig 

serrecomplex in landbouwgebied naar fitness.  

We kregen in het verleden ook reeds het antwoord dat een vergunning kan mits er geen overmatige hinder 

te verwachten is en dat geval per geval bekeken wordt. 

 

Onze vragen:  

1.   Heeft  het eigenlijk nog wel nut om veel geld te steken in RUP’s? 

2.   Welk zijn de objectieve criteria om een aanvraag te beoordelen? 


